
 Verslag van de zoomledenvergadering op maandag 12 april 2021 

1.  Opening door de president  
Ria Schoonenboom  heet allen van harte  welkom en stipt kort het programma van 
de avond aan: naast de mededelingen is er een filmpje van de inauguratie, tijd voor 
informeel bijpraten in de breakout rooms, een  presentatie van Marjan over Wind 
op Zee en mogelijkheid tot napraten. 
 

 

2.  Mededeling bestuur: 
 
Ria, presidente: 

➢ Jeannette Saatrube-Vernooij wonende in Vught,  lid van club Vught en nu 
ook woonachtig in Den Haag heeft besloten om van onze club lid te worden 
en dat juichen wij van harte toe:  Welkom Jeannette. 

➢ Leila  Prnjavorac is als aspirant-lid aanwezig: Welkom Leila. 
➢ Sinds afgelopen zaterdag hebben we er een club bij: De YOSsen, Young 

Soroptimistclub Amsterdam. 23 jonge, enthousiaste vakvrouwen. Het was 
een feestelijke, digitale charter-uitreiking.  Ook onze felicitaties zijn naar hen 
toegegaan in de vorm van een filmpje gemaakt door Ria L waarin Ria S de 
presidente van de oudste club ,de jongste feestelijk toespreekt. 

➢ Er is een bedankje van de Kessler Stichting binnengekomen n a v de Haagse 
Vrouwendag: 435 dak- en thuisloze vrouwen zijn op 8 maart blij gemaakt 
met een tas vol hygiëne- verzorgingsmiddelen en kleding. Fijn dat ook wij 
aan dit goede initiatief ons steentje hebben bijgedragen. 
 

Ria, vice presidente:  
➢ De begroting van de update van onze website is accoord bevonden. 
➢ Er is een Haagse sorren whatsapp groep gestart  met daarop vermeld de 

“whatsapp do’s and don’ts”, lees deze vooral.  Je bent vrij om je aan te 
melden natuurlijk. 

➢ Het filmpje van de inauguratie is online gezet naar  onze club via whatsapp, 
linkedin en facebook en de intentie is om het ook op onze website te zetten 
na de update van de site. 

➢ Curacao  en het Daily Food Program: het gaat niet goed op het eiland, veel 
covid-19 ellende. Wij hebben geld opgehaald voor 1000 maaltijden, 1 euro 
=1 maaltijd. Dagelijks 1000 extra maaltijden nodig. Voor meer info en actie: 
stuur Ria appje voor de link naar de website. 
 

Secretaris: 
➢ Reminder: heb je je al opgegeven voor de Zomervergadering in Vught op 5 

juni? Zie de Unie website waar een geweldig promotie filmpje voor deze 
vergadering in Vught te zien is. 

➢ Komende week wordt een mail van het hoofdkantoor in Cambridge 
doorgestuurd: je kunt je reeds opgeven voor online “100ste verjaardag” 
evenementen. 

 
Penningmeester: 

➢ Een aantal  van ons  heeft zich bereid verklaard om het lidmaatschap  te 
sponsoren van een sor  voor wie de kosten te bezwaarlijk zijn. Geef je graag 
op bij het bestuur als jij dat ook zou willen doen. 

 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



Assessor: 
➢ Anemone houdt  de absentielijst bij en wil iets meedelen over Corrie die 

niet aanwezig is omdat ze ziek is: Corrie gebruikt medicijnen, die erg goed 
zijn maar waar ze behoorlijk beroerd van is. Het is heel leuk als ze een mail, 
appje, brief of kaart krijgt, ze kan daar naar kijken op het moment dat het 
haar past. 
“Doe haar een plezier, bel haar niet en ga niet ineens bij haar op de stoep 
staan”.  
Anemone en ook  Carla zijn de contactpersonen. 

➢ Het is de verwachting dat Corrie over enige tijd weer van de partij is en tot 
die tijd neemt Nanny het over van Corrie in het succesvolle project          
”van Clubverband naar Maandverband”: Er is zoveel geld bijeengebracht 
dat  zelfs 3 ipv 2 voedselbanken maandelijks van maandverband in alle 
soorten en maten voorzien kunnen worden.  Anemone haalt alles op bij de 
Aldi ze verdeelt het voor de 3 voedselbanken en Anemone Cleo en Nanny  
brengen het weg . Corrie wordt uitgebreid op de hoogte gehouden , ze is 
zeer geïnteresseerd in dit  “project van haar hart”.  

➢ Corrie is heel positief  wat haar genezing zeker ten goede komt! 
 

 

      3.       Verslag van de ledenbijeenkomst van 9 maart 2021: 
      tekstueel en inhoudelijk  wordt deze goedgekeurd. 
 
Ria S: namens het bestuur dankt zij de leden heel hartelijk  voor het toesturen van 
de verslagen n.a.v. de gesprekken in de breakout rooms, tijdens deze LV van 9/3, 
rondom het thema ‘Diversiteit’. Dit thema is nu  niet op de agenda gezet, maar krijgt 
zeker een vervolg. Omdat de leden het informeel praten met elkaar zeer op prijs 
stellen is er wederom tijd gereserveerd voor breakout rooms. 

 

      4. Het Filmpje van de ludieke inauguratie van Carolien en Maartje rond het beeld  van 
Jantje bij de Hofvijver wordt getoond, gemaakt door onze vice-voorzitter Ria. 
Ria de presidente, spreekt het  welkomstwoord uit. Dan volgt het officiële deel van  
bij de bijeenkomst waarin Ria het internationale karakter van het Soroptimisme 
benadrukt en Anemone in plaats van het aansteken van  de gebruikelijke 4 kaarsen, 
4 ballonnen aan de arm van Jantje hangt, gele en blauwe. Echt een heel originele 
vondst ( Chapeau Ria Anemone en Ria). De Doelstellingen van het Soroptimisme 
worden weer voorgelezen.( dat kan niet vaak genoeg gedaan worden. Zie hiervoor 
het filmpje, lees deze op de website en in het  ledenboekje). Na de daadwerkelijke 
inauguratie overhandigt Anemone de beide nieuwe leden een tasje met 
verrassingen:een boekje met ”sorrenregeltjes”, een vaantje, een theedoek en’ last 
but not least’ een flesje “vaccin likeur”van de Haagse firma Van Kleef. 
Er is ook een mandje met Haagse Hopjes voor  de aanwezige belangstellende  
medesorren en na de roll call vertrekt het blije gezelschap naar de Plaats voor een 
drankje , geschonken door Nanny van haar eerste AOW geld! 

 

      5  Informele ontmoeting in de Breakout Room en gelegenheid om elkaar te spreken.  

      6 Mededelingen: 

• Ria S deelt mee dat  gevraagd is om een roll call-> begrijpelijke vraag, doch 
qua tijd nu niet mogelijk. 

• Janny meldt dat in haar apotheek het mondkapje met de tekst “Orange the 
World” herkent wordt  telkens als zij het draagt: Heel goed: de assistentes 
zijn dus alert op code 19! 

 

        7 Presentatie Wind op Zee, door Marjan Botman,   



We genieten van deze boeiende goed opgebouwde en inzichtgevende presentatie 
van Marjan die op een aanstekelijke manier laat merken dat het onderwerp:  
 Wind op Zee haar na aan het hart ligt. Na  afloop dankt  Ria  Marjan hartelijk 
namens ons allen. 
NB: zowel de presentatie  van Marjan als het verslag hiervan met de vele vragen en 
antwoorden zullen door onze webmasters op de vernieuwde site geplaatst worden. 
De link vind je in het convocaat voor 11 mei)   

       8  Ria dankt allen voor het aanwezig zijn en wenst eenieder  een fijne avond. 
Afsluiting rond 21.00uur en daarna uitgebreid napraten  met Marjan! 
 

 

 


